
Kuhmoisten nuorisovaltuuston lausunto Kuhmoisten yhtenäiskoulun lukiossa järjestettävään 

liikennekasvatuksen opintojaksoon 

 

 

Kuhmoisten nuorisovaltuusto puoltaa yksimielisesti liikennekasvatuksen opintojaksoa 

järjestettäväksi Kuhmoisten yhtenäiskoulun lukiossa. 

 

Nuorisovaltuuston mielestä opintojakso tuo mukanaan etuja sekä lukioon tuleville opiskelijoille 

sekä Kuhmoisten kunnalle. Maksuton B-ajokortti on merkittävä etu lukiolaisille sekä rahallisesti 

että liikkumisen kannalta. Etenkin lukion ratsastuslinjalle muilta paikkakunnilta tulevat lukiolaiset 

hyötyvät ajokortista, sillä liikkuminen oman kotipaikkakunnan ja Kuhmoisten välillä helpottuu 

huomattavasti ajokortin myötä. Supistuneiden linja-autoyhteyksien myötä kulkeminen 

kotipaikkakunnan ja Kuhmoisten välillä on haastavaa. Ajokortin ansiosta lukiolaisen kulkeminen 

helpottuu, jolloin myös kokemus Kuhmoisissa asumisesta ja opiskelusta voi olla parempi. 

 

Myönteinen kokemus lukiosta ja Kuhmoisissa asumisesta on eduksi Kuhmoisten kunnalle. 

Suositukset Kuhmoisten yhtenäiskoulun lukion ratsastuslinjasta välittyy eteenpäin, mikä voi 

houkutella lisää nuoria hakemaan lukion ratsastuslinjalle. Tämä pitää yllä lukion elinvoimaisuutta, 

joka on tärkeää myös kunnan elinvoimaisuudelle. 

 

Maksuton B-ajokortti on merkittävä etu myös Kuhmoisissa asuville nuorille, jotka hakevat 

opiskelemaan Kuhmoisten lukioon. Moni kuhmoislainen nuori asuu Kuhmoisten keskustan 

ulkopuolella, jolloin matka koulukeskukselle voi olla pitkä. Lukiolaiset eivät kuulu enää 

koulukuljetuksien piiriin, joten kouluun pitää kulkea joko huoltajan kyydillä tai itse esimerkiksi 

mopolla. Ajokortti on monelle haja-asutusalueella asuvalle lukiolaiselle melko välttämätön 

hankinta, jotta lukioon kulkeminen on helpompaa. 
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